
ZÁPISNICA 

z  Výročnej členskej schôdze MO SRZ v Giraltovciach , konanej 02.03.2024 v zasadačke MsÚ           

Giraltovce 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Delegát : Ing. Gabriel Zajtko 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Voľby mandátovej a návrhovej komisie 

3. Správa mandátovej komisie 

4. Správa o činnosti organizácie za rok 2023 

5. Správa o zarybnení , úlovkoch za rok 2023 a plán zarybnenia na rok 2024 

6. Správa o hospodárení organizácie za rok 2023 

7. Správa kontrolnej komisie za rok 2023 

8. Plán hlavných úloh na rok 2024 

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Návrh na uznesenie 

12. Záver 

K bodu 1 : Schôdzu otvoril tajomník organizácie p. Tomko , ktorý rokovaniu aj predsedal 

Úvodom privítal prítomných ako aj hosťa p. Zajtka . Minutou ticha si prítomní uctili 

pamiatku zosnulých členov našej organizácie , ktorí naše rady opustili v minulom roku ( 

Pališin Vlado , Sokol Tomáš) . Po tomto akte prečítal program schôdze . Nakoľko neboli 

žiadne pozmeňujúce návrhy dal o tom hlasovať . 

Hlasovanie : Za : 59                Proti : 0     Zdržal sa hlasovania : 0       Nehlasovali : 2 

Program schôdze bol prijatý . 

K bodu 2 : Do mandátovej komisie boli navrhnutí : p. Tkáč Ján, Harčarik Marek a Švač 

Dušan . Do návrhovej komisie boli navrhnutí : Motyľ Ladislav , Gdovin Marian a Sabol 

Vladimír . Komisie boli schválené . 

Hlasovanie :  Za :  59             Proti : 0                 Zdržal sa : 0              Nehlasovali : 2 

K bodu 3 : Predseda mandátovej komisie p. Tkáč prečítal správu mandátovej komisie , 

kde konštatoval , že schôdza nie je uznášania schopná . Nato predsedajúci podal návrh 

pokračovať v rokovaní VČS v zmysle paragrafu 14 od.5 Stanov SRZ . Nakoľko zo strany 

prítomných neboli žiadne iné návrhy , predsedajúci dal o tomto návrhu hlasovať . 

Hlasovanie :   Za : 59           Proti : 0                Zdržal sa : 0               Nehlasovali : 2 



Predsedajúci schôdze konštatoval , že schôdza pokračuje v rokovaní a je uznášania 

schopná . 

K bodu 4 : Správu o činnosti organizácie za rok 2023 predniesol predseda MO p. Juha 

František . Vyhodnotil Plán hlavných úloh , čo sa podarilo splniť , čo je potrebné zlepšiť 

a v čom sa nám nedarí . Zhodnotil prácu výboru , postrehy z brigádnickej činnosti , no 

upozornil na slabú účasť členov na brigádach . Poďakoval tým , ktorí sa aktívne podieľali 

na činnosti zväzu . 

K bodu 5 : Správu o zarybnení , úlovkoch za rok 2023 a plán zarybnenia na rok 2024 

predniesol hospodár našej organizácie p. Čellár Ján .  

K bodu 6 : Správu o hospodárení organizácie za rok 2023 predniesol predseda MO p. 

František Juha . 

K bodu 7 : Správu kontrolnej komisie prečítal predseda K.K. p. Hudák Vratko.  

K bodu 8 : Plán hlavných úloh na rok 2024 predstavil predseda MO p. František Juha . 

K bodu 9 : V tomto bode vystúpil predseda R.S. p. Hudák Vratko . Informoval členskú 

základňu o práci a problémoch R.S. Aké sú najväčšie problémy rybárov pri vyplňovaní 

dochádzke k vode , zabúdanie rybárov písať dĺžku a váhu rýb . Upozornil na povinnosti 

členov ako sa majú správať pri vode a za sebou poupratovať . 

Výbor v tomto bode využil možnosť pripomenúť sa rybárom , ktorí v tomto roku oslávia 

svoje životné jubileá a odovzdal im rybárske sošky s tematikou rybárstva a poďakoval 

sa im za ich prácu . Predseda MO spolu s viceprezidentom za  prešovský kraj p. Zajtkom 

odovzdali im tieto prezenty .  

K bodu 10 :  V diskusii vystúpil p. Harčarik Marek , ktorý sa pýtal , prečo našich členov 

rieši okresný úrad životného prostredia Stropkov a nie naša disciplinárna pri porušení 

rybárskeho poriadku . 

p.Zajtko – Hodnotil správne rozhodnutie SRZ , ktorý odkúpil rybníky Hrhov ,  z ktorého 

boli zarybňované organizácie , menoval nové strediska , ktoré sa zaoberajú chovom rýb . 

Spomínal , že sa pripravuje nový zákon o rybárstve a vysvetlil prečo rieši okresný úrad aj 

našich rybárov , nakoľko štátny rybársky lístok vydáva štát . 

p.Lukač – Spýtal sa , či má naša organizácia w- bovu stránku a ponúkol sa , že ju urobí 

zdarma , keďže predseda organizácie už túto otázku chce riešiť cez firmu .  

p. Zbiňovský :  Pýtal sa hospodára , čo sa týka zarybňovania zubáčom a šťuky . 

p. Jurč : Hovoril , že je nejaký Rybársky klub , ktorý ponúka 700 zlepšení pre SRZ 

p. Ondek : Prečo nerobíme brigády v júli a auguste ? Či máme hornú hranicu kapra 

a iných druhov rýb a čo chýba v našom rybárskom poriadku . Chce urobiť prieskum , čo sa 

týka cien druhov rýb . Prečo neurobíme mimoriadne zarybnenie kapra nad 10 kg . Opýtal 

sa , či už máme W-bovu  stránku našej MO a čo všetko by tam malo byť zverejnené . 

Poprosil členov jednotlivých komisii , aby sa pri vyslovení ich  mien postavili , nakoľko on 



všetkých rybárov našej organizácie nepozná . Pokračoval v svojich otázkach a pýtal sa čo 

s tými rybármi , ktorí neodovzdali k 15.1. svoje dochádzky k vode , v akom stave je 

chovný rybník v Giraltovciach a či máme v elektronickej podobe zoznamy našich členov . 

p. Tomko : odpovedal na jednotlivé otázky , ktoré boli požadované . 

Brigády sa organizujú podľa harmonogramu , organizuje ich hospodár organizácie a budú 

aj zverejnené na našej stránke . Pre tých rybárov , ktorí sa brigád nemôžu zúčastniť , 

alebo sú odcestovaní v zahraničí  , si môžu brigády odpracovať po konzultácii 

s hospodárom , a to kedy im vyhovuje . Telefonicky kontakt je zverejnený aj pri kancelárii 

zväzu . Všetky kontakty členov výboru budú zverejnené na našej stránke . 

p. Juha : Miestny poriadok aktualizujeme podľa nových vyhlášok a zákonov pravidelne . 

Čo sa týka horných a dolných hraníc lovnej mieri jednotlivých druhov rýb , na základe 

požiadaviek našich rybárov na výročnej členskej schôdzi , ktorý zasielame krajskému 

ichtyológovi , ktorý túto našu požiadavku posiela na ministerstvo životného prostredia do 

Bratislavy . Prehodnocuje sa to 1x za 3 roky . Ak s tým ministerstvo súhlasí ,  pošle nám 

vyrozumenie o tejto veci a zahrňujeme to v našom miestnom povolení . Po skončení 

rokovania sa p. Lukač dohodne so mnou o vypracovaní tejto stránky . Predseda taktiež 

informoval o zriadení účtu pre 2% daň pre našu organizáciu a poskytol číslo účtu na ktorý 

môžu rybári posielať peniaze . 

p. Čellár : Vysvetlil prečo do rybníka v Marhani nemôžeme nasadzovať kapra nad 10 kg , 

nakoľko výživnosť tohto rybníka by bola prekročená . Čo sa týka členov , ktorí 

neodovzdali dochádzku k vode   sami rybári by mali vedieť , aký je zákon . No napriek 

tomu je potrebné inviduálne posudzovať každé porušenie zákona ( choroba , turnusová 

práca , zahraničie atd.) a na základe toho im hospodár buď vydá alebo nevydá novú 

dochádzku k vode . Vysvetlil v akom stave sú rybníky v Giraltovciach a dohodli sa , že pri 

brigádach v Giraltovciach môžu aj oni prísť odrobiť brigadnickú povinnosť , a na tvári 

miesta prejsť situáciu na rybníkoch . Elektronicky zoznam členov máme pre vlastnú 

potrebu , ale zverejňovanie ho nebolo schválene ani radou v Žiline , nakoľko by sme 

porušili zákon o osobných údajov . 

Predsedajúci p. Tomko sa opýtal , či sú ešte nejaké otázky alebo návrhy a či chce ešte 

niekto vystúpiť v diskusii . Nakoľko už nikto nechcel vystúpiť , ukončil diskusiu . 

K bodu 11 : Predsedajúci vyzval p. Ondeka , či chce svoje pripomienky a otázky zahrnúť 

do uznesenia , alebo mu stačili odpovede členov výboru . Ten odpovedal , že to 

v uznesení nemusí byť , že stačili odpovede členov výboru . Tak vyzval predsedu 

návrhovej komisie p. Sabola , aby predstavil uznesenie . 

Hlasovanie :   Za : 59      Zdržal sa hlasovania : 0   Proti : 0  Nehlasovali : 2 

Na základe výsledkov hlasovania predsedajúci rokovania konštatoval , že uznesenie 

z VČS MO SRZ v Giraltovciach bolo prijaté a schválené . 



K bodu 11 :  Nakoľko program VČS bol vyčerpaný , predsedajúci sa poďakoval prítomným 

za účasť a poprial im do ďalšej rybárskej sezóny pevné zdravie , bohaté úlovky a veľa 

krásnych chvíľ strávených pri vode . Následne schôdzu ukončil . 

 

 

 

V Giraltovciach 02.03.2024 

 

 

 

Zapísal : Tomko Stanislav , tajomník MO SRZ v Giraltovciach 


